

lews etter 家校通讯录 October 29, 2021 2021年10月29日

MAP Testing MAP 测试



MAP testing was completed this week. Our students worked very hard. NWEA, the organization that runs the MAP testing does not recommend sharing results until there has been 3 years of data for the school and students. There is so little data to use. one assessment is only a small glimpse at a student's abilities. When NWEA has shared our student data with us, we will offer an informational meeting or video to provide context to your student's performance.



学生已于本周完成 MAP 测试。学生们在 学业方面付出了很大的努力。MAP 测试 团队 NWEA 不建议公布学生考评结果, 至少要等到学校和学生有连续三年的考 评数据。目前学校可使用的数据如此之少, 一 项评估仅仅是对一个学生能力的小小

> 判断。当NWEA与我 们分享我们的学生数据 时,我们将提供信息会 议或视频,以此来向您展现 孩子们的学业水平。



Literacy Week 阅读周



This week was so much fun with the literacy events. On Wednesday we had a Jammies Day and Dropped Everything And Read (DEAR) time. Thursday we had guest readers throughout the building. My favorite was seeing the older students reading to the younger ones. Finally, on Friday, students dressed like their favorite book characters to celebrate reading and to get into the Halloween spirit.

本周的阅读活动非常有趣。周三是睡衣日,放下一切,阅读(DEAR)时间。周四,整栋楼都有客座读者。 我最喜欢的是看年纪大的学生给年纪小的学生朗读。最后,周五,学生们打扮成他们最喜欢的书中的 人物来庆祝阅读周并融入万圣节精神。









Celebrate Literacy Week













IB PYP Parent Tea IB PYP 家长会

Nearly 40 families attended our first ever IB PYP Parent Tea. I am so proud of the work our staff did to get ready for this event. The feedback I received from families was very supportive and appreciative of the opportunity to learn more about the IB. We will be alternating our Parent Tea events each month with me presenting and taking questions with the IB PYP trainings.

近40个家庭参加了首届IB PYP家长茶会。 我为我们的工作人员为这次活动所做的准备工作感到骄傲。我从家长那里得到了很多积极的反馈,家长们很支持也非常感谢有机会学习更多关于IB 的知识。我们每个月将将轮流举行家长茶会,我将在IB PYP 培训中发言并回答问题。













Parent Association and Involvement 家委会

There are many topics that I would like to get parental input on to help advance our school. Please use the link below to sign up and be invited to an upcoming Parent Work Session.

我有许多话题希望能够得到家长们的意见,以帮助推进我们的学校发展。请使用下面的链接注册并接受邀请参加即将到来的家委会工作会议。



Teacher and Student Recruitment 教师招聘及招生

We are starting our teacher and student recruitment seasons for August 2022. These two time-consuming tasks are tied together. The more students we have the more staff from around the world we can recruit to help bring unique programs to our growing school. The best advertisement for our school is if you, our parents, share what you love about Sias IS to other families. Our goal is to grow our foreign faculty by 20 next year but to accomplish that, we will need about 200 more students in grades Pre-k 3 to Grade 8. Our boarding program will open this summer for students in Grades 6-8.

我们将于 2022 年 8 月开始招聘教师和学生。这两项需要花费大量时间的任务交织在一起。我们的学生越多,学校就能从世界各地招募更多的工作人员,为我们不断发展的学校带来独特的项目。对于我们学校来说,最好的广告就是,如果我们的学生家长向其他家庭分享自己对西亚斯外籍学校的认同与爱。我们的目标是明年将我们的外籍教师人数增加 20 人,但要实现这一目标,我们还需要大约 200 名从 3 年级到 8 年级的学生。我们的寄宿项目将于来年夏天对 6-8 年级的学生开放。

Parent Teacher Conferences

家长会

As we approach mid-semester, we will be holding Parent-Teacher conferences on November 12th. We will share more information in the next week about the conferences.

随着期中的临近,我们将于11月12日举行家长会。我们将在下周分享更多关于会议的信息。



Lunch Menu

菜单

Week 6 第六周					
	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
	铁棍山药	葡式蛋挞	葡萄干	蒸蜜薯	芋头
加点 Snack	Chinese yam	Portuguese egg tarts	Raisins	Steamed sweet potato	Steamed Taro
	纯牛奶	纯牛奶	纯牛奶	纯牛奶	纯牛奶
	Milk	Milk	Milk	Milk	Milk
			白灼大虾	咖喱牛肉饭 Curry Beef 薯条配沙司 French fries 俄式列巴 Russian Leba 奶香玉米浓汤 Cream corn soup	
			Braised prawns		
	土豆大盘鸡		香卤豆干		小白菜烧豆腐
	Potato and chicken	芝士焗玉米	Stewed bean curd		Braised Tofu with cabbage
	肉末茄盒	Baked corn with cheese	冬瓜炖排骨		板栗鸭肉
	Eggplant with minced meat	奥尔良烤翅	Stewed ribs with white		Chestnut duck
中餐	清炒时蔬	Orleans roast chicken wings	gourd(mutton/pork)		西葫芦肉丁
Lunch	Vegetable	牛肉三明治	泰国香米饭		Diced zucchini
	紫菜蛋花汤	Beef sandwich	Thai rice		米饭
	Seaweed and Egg Soup	意式蔬菜汤	老母鸡枸杞菌菇汤		Rice
	红豆米饭	Italian vegetable soup	Medlar mushroom		牛肉丸子汤
	Red bean and Rice		chicken soup		Beef balls soup
			*洋葱圈		_
			Onion ring		
加点 Snack	秋水梨 Pear	IA 容可 Contolous	壬 中 D · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	冬枣 Date	Int I
	红柚 Grapefruit	哈密瓜 Cantaloupe	香蕉 Banana	火龙果 Dragon fruit	橙子 Orange
	酸奶 Yogurt	提子 Raisin	红富士 Apple	酸奶 Yogurt	千禧果 Cherry tomato
		酸奶 Yogurt	酸奶 Yogurt	*香蕉 Banana	酸奶 Yogurt

注: *为过敏源替代加点或回餐 Note: *Replacement snacks and meals for Allergen or Muslim



Admissions: Cici 招生助手:西西



Wechat Public Account 微信公众号

Location 地址

Longhu Middle Ring Road and Chaoyang Road Intersection, Zhengzhou New District, Zhengzhou City, Henan Province, China

中国河南省郑州市郑东新区龙湖中环路与朝阳路交叉口

- **(**) 16696116693